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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 11 septembrie 2018, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 14,00 domnul Constantin Dan Manu, preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 26, fiind absenţi motivat domnul vicepreședinte 
Mînzînă Ion, doamna consilier judeţean Turturoiu Liliana Maria şi domnii 
consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Drăguțoiu Dan, Enache Valentin Viorel,  
Manole Marius, Miuţescu Gheorghe Adrian, Tică Manuel şi Vasilescu Victor 
Gabriel, deci şedinţa este statutară. 
       La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare 
Internaţională, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  
Învăţământ, dna Araxy Negoşanu, manager interimar Centrul Cultural Judeţean 
Argeş, dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont Argeş, dl Macovei 
Adrian, director general Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia 
Copilului Argeş, dl Cotescu Cristian-Florin, director interimar DGEP Argeș, dl 
Nedelescu Constantin, consilier Președinte. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Președintele - Bună ziua, mulțumim mult, 
avem cvorum. Astăzi avem un singur punct pe ordinea de zi  care în regim de 
urgență trebuie evident dezbătut. Aveţi obiecţii la ordinea de zi? Dacă nu, v-o 
supun spre aprobare. Cine este  pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 
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- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2018.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

  
  Doamna Mocanu, spuneți-ne și nouă despre ce e vorba. 

Dna director Mocanu Carmen – Prin adresele Ministerului Finanțelor Publice și 
Direcției Județene a Finanțelor Publice Argeș se modifică repartizarea pe 
trimestre a sumelor defalcate din taxa pe valoare adăugată  pentru finanțarea 
cheltuielilor realizate la nivelul județelor și anume la Direcția Copilului, Centrele 
de Adulți, la Direcția Evidența Persoanelor, Căminul pentru Vârstnici Mozăceni, 
și Centrul Cultural Brătianu. Din trimestrul 4 se face diminuare și suplimentare în 
trimestrul 3 pentru acoperirea cheltuielilor urgențe și necesare acestor instituții. 
Mai avem conform Hotărârii de Guvern  nr.525/1996 pentru aprobarea 
regulamentului general de urbanism. Ministerul Dezvoltării Regionale și 
Administrației Publice care a emis acest regulament ne transferă din sumele 
dânșilor pentru  programul privind elaborarea și actualizarea planurilor 
urbanistice generale și a regulamentelor locale de urbanism. Am primit decontul 
semnat și aprobat de minister și sumele le avem în conturile consiliului județean 
și conform anexei 3 să aprobăm repartizarea către UAT-uri. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc doamnă director. Întrebări ? 
Poftiți. 
 
Dl consilier județean Postelnicescu Marius   - Dommnule Președinte, ar trebui să 
o întreb pe doamna director, sumele pe care le translatăm din 4 în 3, în 4 de unde 
vor fi acoperite. 
 
Dna director Mocanu Carmen – Noi am făcut câteva intervenții la ministerul de 
resort, la Ministerul Finanțelor și după evoluția încasărilor pe care am studiat-o 
chiar ieri, avem evoluția acestora de la Trezorerie, deja suntem cu încasările peste 
prevederile trimestrului 3, deci până la sfârșitul anului sperăm să încasăm și să 
rectificăm bugetul care se va rectifica prin Ordonanța de Urgență a Guvernului, 
deci noi nu vom mai putea rectifica după noua lege, în octombrie am înțeles că se 
va face prima rectificare și ni se vor rectifica veniturile la cote, acolo avem noi 
depășiri și vom susține în continuare aceste obligații. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Merci. Alte întrebări? Dacă nu, vi-l supun 
spre aprobare, cine este pentru ? Mulțumesc. Se abține cineva ? Este cineva 
împotrivă. Nu .Vă mulțumesc. Ședința a luat sfârșit. 
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 224. 

       Şedinţa s-a încheiat la ora 14.15.    

 

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Bulf Cornel Cătălin ______________ 


